

**Instructions on accepting donations of social organizations of Union hospital
affiliated to Tongji Medical College of Huazhong University of science and technology**

1、 Donation of medical materials

List of protective materials

Goggles, protective clothing, N95 mask, surgical mask, disposable medical mask, medical cap, surgical suit, anti impact eye mask, protective mask

Contact Tel: +86 2785726903 (07:00-17:00); +86 2785726035(17:00-24:00)

Contact person: Mr. Lu + 86 13807138996, Mr. Chen + 86 13871115010,
Mr. Zhi + 86 13777037766

Address: 4th floor, nutrition building, no.1277, Jiefang Avenue, Jiangnan District, Wuhan, Hubei Province, P.R.China.

* description

1). Some materials shall meet or be higher than the following national standards

Medical protect Mask : GB19083-2010, N95,N99,N100,R95,R99,R100, FFP2,FFP3

Protective clothing: GB19082-2009, TYVEK 800

Medical surgical mask: YY 0469-2011,3M 1860/1870/9132

Goggles: medical safety Goggles, clear ,physical defense splash,

2). Due to the shortage of hospital vehicles, the donor is expected to contact logistics when the materials arrive in Hankou. In case of traffic control, contact the hospital for coordination

3). Please contact the hospital after overseas donation is reported to the Customs for quarantine or customs documents

2. Contribute money channels

Unit name: Union Hospital Affiliated to Tongji Medical College of Huazhong University of science and technology,

Tax No.: 12420 00042 00079 38 y

Address: no.1277, Jiefang Avenue, Jiangnan District, Wuhan, Hubei Province

Bank of deposit: Union branch of Agricultural Bank of China

Bank account: 17008501040000258

Contact: Mr. Li, finance department, (+ 86 13554206639)

(if not, please send donation information to the above 4 contacts by SMS)

Union Hospital Affiliated to Tongji Medical College of Huazhong University of science and technology

January 24, 2020

华中科技大学同济医学院附属
协和医院关于接受社会爱心捐赠的说明

一、医用物质捐赠

防护物资清单

护目镜. 防护服, N95 口罩, 外科口罩, 一次性医用口罩, 医用帽, 手术衣, 防冲击眼罩, 防护面罩

联系电话: 02785726903 (07:00-17:00)

02785726035(17:00-24:00)

联系人: 吕老师 +86 13807138996,

陈老师 +86 13871115010,

支老师 +86 13777037766

联系地址:湖北省武汉市江汉区解放大道 1277 号营养楼 4 楼

*说明

1、部分物资需符合或高于以下国家标准

医用口罩 GB19083-2010,

防护衣: GB19082-2009,

医用外科口罩 yy0469-2011

护目镜: 透亮物理防线溅

2、物流因医院用车紧张, 望捐赠方在物资抵达汉口, 自行联系物流, 如遇交通管制可联系院方协调

3、海外捐赠需自行报海关进行免疫检疫或海关文件后, 请联系院方

二专项捐款渠道

单位名称, 华中科技大学同济医学院附属协和医院,

税 号: 12420 00042 00079 38 Y

单位地址: 湖北省武汉市江汉区解放大道 1277 号

开户银行: 中国农业银行协和支行

银行账户: 1700 850 104 0000258

联 系 人: 财务处李老师, (+86 13554206639)

(如未联系上, 请以短信方式将捐赠信息发送至以上 4 位联系人)

华中科技大学同济医学院附属协和医院

2020 年元月 24 日